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2012Z05726 

Vragen van de leden Monasch en Dikkers (beiden PvdA) aan de minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties en de staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over de berichtgeving dat woningcorporaties geen 
prioriteit geven aan recycling (ingezonden 21 maart 2012). 

Vraag 1
Herkent u het geschetste beeld dat woningcorporaties te weinig aan recycling 
van lampen en lichtarmaturen doen? Bent u van mening dat hier een kans 
wordt gemist om tot meer recycling te komen?1 

Vraag 2
Kunt u toelichten waarom u dit wel of niet een gewenste situatie vindt? 

Vraag 3
Ziet u voor uzelf een taak weggelegd om de recyclingresultaten van 
woningcorporaties in brede zin te verbeteren? Zo ja, kunt u aangeven op 
welke wijze u die ambitie gestalte wilt geven? Zo nee, waarom niet?

1 ANP.
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